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Riktlinjer och Handlingsplan i drog- och alkoholfrågor 

Vi på Furuboda folkhögskola tycker att man ska ha möjlighet att 

leva i en drog- och alkoholfri miljö. Därför ska Furuboda vara en 

plats utan droger och alkohol.  

Man får inte använda alkohol eller andra droger på Furubodas område. 

Man får inte heller komma påverkad av alkohol eller droger till lektioner. 

Påträffas alkohol eller droger på skolans område tas dessa i beslag 

omedelbart. 

Vid misstanke om användning av droger eller alkohol informeras ansvarig chef. Denne kommer 

då att: 

o Prata med den man tror har använt alkohol eller droger.

o Deltagaren kan behöva göra ett drogtest. Om testet visar att deltagaren har använt

droger upprättas ett avtal gällande åtgärder. Deltagaren ska också få veta var man

kan få hjälp med samtal och/eller behandling.

o Om deltagaren bryter mot avtalet gällande droger och alkohol kan denne bli

avstängd från skolan.

o Vid misstanke om försäljning av droger polisanmäls detta. Om polisen kommer fram

till att deltagaren sålt droger får denne sluta på skolan.
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